



**Patrick Doherty  
(1949-2013)**

Patrick was one of that special band of clever young people whom IDRC attracts. He worked in the Office of Planning and Evaluation assisting with the research for *With Our Own Hands*, the book that marked the Centre's fifteenth Anniversary in 1985. This was before the personal computer and word processing had reached the desks of IDRC staff and Patrick is remembered as one who helped to do 'all of it by hand, with piles of hard copy'.

A graduate of Carleton University's Norman Paterson School, Patrick went on to an accomplished career in International Trade and community service.

A full obituary is found at:  
<http://www.harvardpress.com/News/Obituaries/Patrick-Joseph-Doherty.aspx>

News of Patrick's passing came from Arun Abraham who writes: Patrick was a dear family friend, a mentor, a teacher and an inspiration beyond words.

Patrick était du nombre des jeunes personnes intelligentes que le CRDI attirait. Il travaillait au Bureau de la planification et de l'évaluation où il aidait à la préparation de *Selon nos idées*, la publication qui marqua le quinzième anniversaire du Centre en 1985. C'était avant l'arrivée des ordinateurs personnels et du traitement de texte au CRDI et Patrick a été l'une des personnes, se souvient-on, qui «ont tout fait à la main avec moult copies papier».

Diplômé de la Norman Paterson School de l'Université Carleton, Patrick a plus tard eu une carrière réussie en commerce international et services communautaires.

Vous trouverez sa notice nécrologique complète à :  
<http://www.harvardpress.com/News/Obituaries/Patrick-Joseph-Doherty.aspx>

La nouvelle du décès de Patrick nous est venue par Arun Abraham qui écrit : Patrick était un ami cher de la famille, un mentor, un pédagogue et une inspiration au-delà des mots.